
 

 

 

 

Zuidland,  4 juli 2018  

  

Geacht college van Nissewaard,  

geachte portefeuillehouder,  

  

Eerder heeft de VVD fractie vragen gesteld over de kwaliteit en de continuïteit van de zorg in 

Bernissesteijn en het Hart van Zuidland. Deze vragen zijn 5 juni 2018 beantwoord door het college. 

Nu thans blijkt dat er door personele problemen een opnamestop is afgekondigd door Careyn voor 

het Hart van Zuidland vraagt de fractie van PvdA Nissewaard zich het volgende af: 

 1. Is het college op de hoogte gebracht van de opnamestop? 

 2. Is de nadere kennismakingsbijeenkomst, waar onder meer de situatie rondom Bernissesteijn en 

het Hart van Zuidland aan de orde komt al, geweest ? Zo ja wat is de uitkomst daarvan?  

3. Nu Careyn in de Grootenhoek (Hellevoetsluis) het aantal bedden van 100 terugbrengt naar 50 en 

mensen van de Grootenhoek naar De Rozenhoek ( Hellevoetsluis) moeten verhuizen, waar overigens 

ook een opnamestop is afgekondigd, dreigt er  op het eiland een groot tekort aan bedden , waardoor 

inwoners van Nissewaard de noodzakelijke hulp wordt onthouden met alle gevolgen van dien.  

De PvdA fractie begrijpt dat de gemeente Nissewaard geen directe partij is in deze, maar wijst erop 

dat het hier om een zeer kwetsbare doelgroep gaat, waarbij de wachtlijst problematiek voor 

Nissewaard wordt vergroot door de situatie bij Careyn.  

 

Mijn fractie ziet de beantwoording graag tegemoet,  

  

Met vriendelijke groet,  

  

Geert de Vries, namens de fractie PvdA Nissewaard 

  

 

 


